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Protokół Nr LXI/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 26 października 2023 roku 

Obrady LXI sesji rozpoczęto 26 października 2023 roku o godzinie 09:00, a zakończono 

o godzinie 09:54 tego samego dnia. Posiedzenie odbyło się w Starostwie Powiatowym 

w Nowym Dworze Mazowieckim. 

Zdzisław Szmytkowski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w tym 

zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godzinie 09:00 

otworzył LXI sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LXI sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 

19 radnych (18 Radnych obecnych od początku, w trakcie obrad dołączyła Radna Elżbieta 

Kapałka). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 

5. Mariusz Kraszewski 

6. Katarzyna Kręźlewicz  

7. Anna Maliszewska  

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski 

10. Zbigniew Niezabitowski  

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski  
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13. Jan Serwatka 

14. Kamil Szafrański  

15. Adam Szatkowski 

16. Zdzisław Szmytkowski  

17. Dariusz Tabęcki 

18. Mariusz Torbus 

19. Mariusz Ziółkowski  

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista gości załącznik nr 2 do protokołu. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LXI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, tj.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji: 

1) Nr LIX/2023 z dnia 28.09.2023r. 

2) Nr LX/2023 z dnia 11.10.2023r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

3) zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim; 

4) wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego Nowodworskiego 

Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim za rok 2023 i 2024; 

5) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych; 

6) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2024 na terenie Powiatu Nowodworskiego. 
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5. Sprawozdanie z pracy Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowym Dworze 

Mazowieckim za rok szkolny 2022/2023 stan na dzień 31.08.2023r. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 2022/2023. 

7. Informacja w sprawie realizacji zadań przez Wydział Komunikacji i Transportu. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o analizie oświadczeń majątkowych. 

9. Informacja Starosty o analizie oświadczeń majątkowych. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad LXI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka  

3. Przyjęcie protokołów z sesji: 

1) Nr LIX/2023 z dnia 28.09.2023r. 

2) Nr LX/2023 z dnia 11.10.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższych protokołów. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 4 do 

protokołu – projekt uchwały pierwotnie przekazany do Rady; załącznik nr 5 – projekt 

uchwały z autopoprawką Zarządu); 
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 W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowodworskiego. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXI/368/2023 w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2023 rok (załącznik nr 6 do protokołu – projekt 

uchwały pierwotnie przekazany do Rady; załącznik nr 7 – projekt uchwały z autopoprawką 

Zarządu); 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXI/369/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2023 rok. 

3) zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim; (załącznik nr 8 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Adam Szatkowski - Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych - 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 
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- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zatwierdzenia Programu 

Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXI/370/2023 w sprawie 

zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim 

4) wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego Nowodworskiego 

Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim za rok 2023 i 2024 (załącznik nr 9 do 

protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Adam Szatkowski – Przewodniczący komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 

badania sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim za rok 2023 i 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXI/371/2023 w sprawie wyboru 

biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum 

Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim za rok 2023 i 2024 

5) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (załącznik nr 10 do protokołu). 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Adam Szatkowski – Przewodniczący komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXI/372/2023 w sprawie zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

6) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2024 na terenie Powiatu Nowodworskiego.(załącznik nr 11 do protokołu) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2024 na 

terenie Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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Paweł Calak (ZA), Elżbieta Kapałka (NIEOBECNI), Krzysztof Kapusta (ZA), Radosław Kasiak 

(ZA), Mariusz Kraszewski (ZA), Katarzyna Kręźlewicz (ZA), Anna Maliszewska (ZA), Anna 

Małecka (ZA), Marcin Manowski (ZA), Zbigniew Niezabitowski (ZA), Monika Nojbert (ZA), 

Grzegorz Paczewski (ZA), Jan Serwatka (ZA), Kamil Szafrański (ZA), Adam Szatkowski (ZA), 

Zdzisław Szmytkowski (ZA), Dariusz Tabęcki (ZA), Mariusz Torbus (ZA), Mariusz Ziółkowski 

(ZA) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXI/373/2023 w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

na rok 2024 na terenie Powiatu Nowodworskiego. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 

5. Sprawozdanie z pracy Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowym Dworze 

Mazowieckim za rok szkolny 2022/2023 stan na dzień 31.08.2023r. (załącznik nr 13 do 

protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 2022/2023. (załącznik nr 14 do 

protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

7. Informacja w sprawie realizacji zadań przez Wydział Komunikacji i Transportu. (załącznik 

nr 15 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o analizie oświadczeń majątkowych.  

- Przewodniczący Rady - poinformował, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych. Stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 6 Radnych. Dodał, że 

błędy, na które zwrócił uwagę nie skutkują podjęciem żadnych działań.  

9. Informacja Starosty o analizie oświadczeń majątkowych. 

- Krzysztof Kapusta – Starosta – osobami zobowiązanymi do złożenia oświadczeń 

majątkowych Staroście są członkowie zarządu powiatu, sekretarz i skarbnik powiatu, 

kierownicy jednostek organizacyjnych, osoba zarządzająca i członek organu zarządzającego 
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powiatową osobą prawną oraz osoba wydająca decyzje administracyjne w imieniu starosty. 

38 osób złożyło oświadczenia staroście w terminie. Nie stwierdzono żadnych istotnych 

nieprawidłowości. 

10. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

11. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 16 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Kręźlewicz - strona 12, punkt 5, o nadwyżce z rozliczeń poprzetargowych. 

Wspomniana została droga w Górkach, w świetle spotkania z władzami, z Kampinoskim 

Parkiem Narodowym, z mieszkańcami chciałaby się dowiedzieć jak fragment o nadwyżce z 

rozliczeń poprzetargowych ma się do remontu drogi w Górkach? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta - Zarząd robi wszystko, żeby to zadanie znalazło się w budżecie 

na 2024 rok, na dzień dzisiejszy możliwość sfinansowania tego zadania nie jest do końca 

jasna, ale będziemy robić wszystko, żeby to zadanie zrealizować. 

- Katarzyna Kręźlewicz - rozumiem, że to zadanie nie będzie finansowane z tej nadwyżki? 

- Krzysztof Kapusta - Starosta - nie, w pełni oddzielne finansowanie. 

12. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział:  

- Przewodniczący Rady - poprosił Pana Leszka Smuniewskiego nowego kierownika wydziału 

zarządzania kryzysowego i ochrony ludności o przedstawienie się. 

- Leszek Smuniewski - moja obecność na sesji jest związana z uchwałą w sprawie wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2024 

na terenie Powiatu Nowodworskiego. 

Od 1 października 2023 roku mam przyjemność kierować wydziałem zarządzania 

kryzysowego i ochrony ludności. Postaram się realizować zadania Powiatu i Starosty jak 

najlepiej. 

- Przewodniczący Rady - poprosił o zabranie głosu Pana Pawła Chłopka. 

- Paweł Chłopek – mieszkaniec Powiatu Nowodworskiego (zgoda na wykorzystanie 

wizerunku - załącznik nr 17 do protokołu) - jestem pacjentem stacji dializ znajdującej się w 

szpitalu bielańskim. Co raz więcej pacjentów wymaga dializowania, w Nowodworskim 

Centrum Medycznym brakuje stacji dializ. Stacje dializ są przepełnione, w szpitalu bielańskim 
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stacja dializ liczy sobie 24 stanowiska i cały czas są one zajęte. Chciałbym, żeby 

w Nowodworskim Centrum Medycznym pojawiła się również stacja dializ, po pierwsze jest to 

opłacalne, a po drugie pacjenci, którzy spędzają 8 godzin dziennie na dializach byliby 

usatysfakcjonowani, że mogą być dializowani w obrębie powiatu. W trakcie pandemii, gdy 

szpital na Szaserów został określony szpitalem jednoimiennym i pacjenci dializowani musieli 

sobie znaleźć inne miejsca, wówczas szpital na Banach, który przyjął tych pacjentów dzięki 

temu wyszedł z długów. Ze względu na to, że w Nowodworskim Centrum Medycznym nie ma 

stacji dializ, pacjenci dializowani nie mogą być tu hospitalizowani, chyba, że transport 

zagrażałby ich życiu. Gdyby w powiecie nowodworskim powstała stacja dializ, pacjenci 

dializowani nie musieliby spędzać kilku godzin na dojazdy. 

- Krzysztof Kapusta – Starosta - jest zaskoczony tym jak wzrasta ilość pacjentów 

dializowanych i uważa, że jest konieczne aby stacja dializ w Nowym Dworze Mazowieckim 

powstała. 

- Jacek Kacperski – Dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego - twierdzi, że ten temat 

jest znany, były podejmowane próby, żeby znaleźć firmę, która wydzierżawiłaby przy szpitalu 

teren i otworzyła stację dializ. Niestety na tamten czas szpital nie posiadał środków na 

budowę takiego obiektu, zakończyło się jedynie na planach. Potwierdza, że jest to problem, 

że pacjenci dializowani nie mogą być hospitalizowani w Nowodworskim Centrum 

Medycznym. Transport pacjentów wymagających dializ jest zarówno kosztowny jak i stanowi 

niedogodność dla pacjentów. W planach rozwoju szpitala jest dobudowa pawilonu, w 

którym powstałaby stacja dializ. Będzie to jedna z pierwszych rzeczy o którą szpital będzie 

aplikował z kolejnego rozdania środków unijnych. Nie jest prawdą, że szpital na Banacha 

dzięki stacji dializ wyszedł z długów, ciągle ma ponad 1 miliard złotych zadłużenia. Warto 

jednak, aby w Nowym Dworze Mazowieckim powstała stacja dializ, na pewno szpital będzie 

miał z tego korzyści, a przede wszystkim mieszkańcy. 

- Anna Małecka - czy jedyny problem to warunki lokalowe? 

- Jacek Kacperski – Dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego - trzeba mieć bazę 

sprzętową, lokalową, odpowiedni personel. Pewnym problemem może być uzyskanie 

kontraktu, ale największy problem to powierzchnia której nie mamy, sprzęt, który trzeba 

zakupić do stacji dializ jest bardzo drogi. Korzystnym posunięciem byłoby wejść we 

współpracę z odrębnym podmiotem, czerpać korzyści z wynajmu. Prywatny podmiot jeśli 

zakupi sprzęt we własnym zakresie, koszty będą zdecydowanie niższe, niż gdyby szpital miał 
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to finansować. Łatwiej również byłoby wtedy uzyskać kontrakt. Natomiast gdyby szpital miał 

wystarczającą ilość środków nie jest wykluczone, że szpital prowadziłby ją sam. 

- Anna Małecka - chciałabym zapytać odnośnie funduszu przewozów autobusowych, 

mieszkańcy Nowego Dworu zostali pozbawieni kilku połączeń, przez Czosnów do Warszawy, 

z Modlina Twierdzy. Czy powiat będzie aplikował o środki na rozwój komunikacji? Czy jest 

możliwość uzyskać dotację na przynajmniej jedną linię?  

- Paweł Calak – Wicestarosta - wiąże się z tym kilka problemów, na chwilę obecną jest mało 

chętnych osób, które korzystałyby z tej dodatkowej linii. Powyżej 15 osób kurs się opłaca, 

niestety poniżej 15 osób powiat musiałby do tego kursu dopłacać. Zarząd jest w trakcie 

analizy kilku wersji, najważniejsze są koszty. 

- Anna Maliszewska - w Czosnowie rozpoczęły się konsultacje społeczne dotyczące 

komunikacji publicznej. Trwa analiza ankiet mieszkańców, wnioski wkrótce zostaną 

przedstawione. Jest to bardzo istotna kwestia dla zdecydowanej większości mieszkańców. Na 

chwilę obecną duża część mieszkańców Nowego Dworu Mazowieckiego, Łomianek i 

Czosnowa czuje się wykluczona komunikacyjnie. Jakiś czas temu wpłynęła petycja od 

mieszkańców Nowego Dworu Mazowieckiego do Burmistrza o wydłużenie linii ZTMu, nie 

wszyscy dojeżdżają do pracy pociągiem do Warszawy, niektórzy pracują w Łomiankach, 

Czosnowie lub na Bielanach, Żoliborzu w Warszawie, są zmuszeni organizować transport we 

własnym zakresie. Mieszkańcy Łomianek czują się wykluczeni, ponieważ nie mają jak 

dojeżdżać do Nowego Dworu. Rozwój komunikacji to jest rozwój powiatu, rozwój gmin. Jeśli 

jest dobrze zorganizowany transport wówczas jest to bardziej ekonomiczne oraz ekologiczny, 

wzrasta również bezpieczeństwo na drogach. Jest mnóstwo zalet korzystania z komunikacji. 

Czasu na złożenie wniosków zostało niewiele, więc nie wystarczy czasu na opracowanie tego 

i aplikowanie o środki na ten cel. Niedawno na spotkaniu z Panem Starostą, Pan Krzysztof 

Kapusta zaproponował umówienie spotkania z Wiceprezydent Warszawy, przedstawicielami 

Zarządu Transportu Miejskiego. Jest to dobry pomysł i oby wkrótce udało się zorganizować 

takie spotkanie. Gdyby powstała dodatkowa linia, skorzystaliby na tym nie tylko mieszkańcy, 

lecz także okoliczni przedsiębiorcy, którzy aktualnie sami organizują transport dla swoich 

pracowników. 

- Marcin Manowski - bilety trzeba kupować, więc nie w tym jest problem. Opłacalność 

komunikacji należałoby rozpatrywać w dłuższej perspektywie. Mieszkańcy chętnie 

przesiedliby się na komunikację miejską gdyby była ona stabilna. Gdy wprowadzono 
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dodatkowe połączenia w Gminie Czosnów istniała obawa, że nie będzie chętnych do 

poruszania się komunikacją, w tej chwili jest więcej chętnych niż można było to sobie 

wymarzyć. Chodzi o to, żeby powiat był dobrze skomunikowany nie tylko z Warszawą, ale 

również między miejscowościami w powiecie. Obecnie z Gminy Czosnów jest dobry dojazd 

do Warszawy, ale zależy nam także na tym, aby mieszkańcy Gminy Czosnów z łatwością 

mogliby dostać się do Nowego Dworu Mazowieckiego. 

- Katarzyna Kręźlewicz - wspominając wydłużenie linii podmiejskich do Gminy Czosnów kilka 

lat temu, wie, że były wtedy rozmowy i ze strony Zarządu Transportu Miejskiego była chęć 

wydłużenia linii do Nowego Dworu Mazowieckiego, wówczas Burmistrz Nowego Dworu był 

przeciwny. Jakie jest obecne stanowisko? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta - aktualnie nikt nie jest przeciwny rozwiązaniom które Państwo 

proponujecie. Kwestia tego ile to będzie kosztować i skąd wziąć na to pieniądze. Nie ulega 

wątpliwości, że komunikację trzeba poprawić. Pytanie jakie mamy możliwości, żeby to 

sfinansować. 

- Elżbieta Kapałka - od początku jak zostałam Radnym prosiłam, aby powiat zlikwidował 

izolację Gminy Leoncin i Czosnów od miasta Nowy Dwór Mazowiecki. Bilety z Gminy Leoncin 

nie są bezpłatne, od Leoncina pasażerowie płacą 11 złotych, dzieci nie mają biletów 

ulgowych. Mieszkańcy Łomianek są niezadowoleni, ponieważ gdy trasa linii ZTM została 

wydłużona, autobusy są przepełnione. Młodzi ludzie często nie podejmują się zrobienia 

prawa jazdy, ponieważ ze względów ekologicznych wolą korzystać z komunikacji publicznej. 

Jest to priorytet, aby osoby, które nie posiadają samochodu mogły dostać się komunikacją 

do miasta powiatowego. 

- Anna Maliszewska – w Gminie Czosnów mieszkańców ciągle przybywa, mają co raz większe 

oczekiwania i to co oferujemy jako Gmina, to jest za mało. Jeśli gminy i powiat nie będą 

współpracować nie uda się zaspokoić potrzeb mieszkańców odnośnie komunikacji. 

- Przewodniczący Rady – jest przekonany, że Pan Starosta doprowadzi do spotkania, aby 

omówić tę kwestię. 

- Elżbieta Kapałka – chciałaby zapytać czy od spotkania, które odbyło się 17 października 

2023r. z mieszkańcami Górek zostały poczynione kroki w celu rozpoczęcia remontu drogi? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta - Wójt Gminy Leoncin zaproponował wsparcie wykupów oraz 

techniczne, nic nie wpłynęło na piśmie, czekam na informację jak to będzie wyglądać. 
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- Elżbieta Kapałka – Gmina Leoncin i Gmina Czosnów zadeklarowały pokaźną kwotę jako swój 

wkład, więc proszę aby zarząd wpisał do budżetu na przyszły rok to zadanie. 

- Przewodniczący Rady – co to znaczy pokaźna kwota? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta – Wójt Gminy Leoncin zaoferował 500 000 złotych oraz Wójt 

Gminy Czosnów także 500 000 złotych.  

- Innych głosów nie zabrano.  

13. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - Przewodniczący Rady – 

o godz. 09:54 zamknął obrady LXI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski  

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


